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Fractie jaarverslag 2013. 
 

Inleiding. 

 
Naast het voeren van de broodnodige oppositie stond 2013 ook vooral in het teken van  

zaken die niet direct met partijpolitiek te maken hebben zoals de overgang in mei naar digi-

taal werken (vóór), livestream (tégen) en burgemeesterswisselingen. Jos Geukers nam op 

28 februari afscheid. Annelies van der Kolk is ongeveer een half jaar waarnemend burge-

meester geweest want op 6 september is Arend van Hout geïnstalleerd als onze nieuwe bur-

gemeester.  

Deze benoemingsprocedures brachten vooral voor onze fractievoorzitter, Yvonne de Jager, 

veel extra werk met zich mee want zij was, als vertegenwoordiger van de grootste partij in 

Westervoort, voorzitter van de vertrouwenscommissie. 

 

Natuurlijk is er ook veel tijd gaan zitten in de voorbereidingen voor de gemeenteraadsverkie-

zingen die op 19 maart 2014 plaatsvinden. Fractieleden hebben allemaal hun steentje  

bijgedragen en zitting genomen in een van de drie commissies: de commissie die het verkie-

zingsprogramma heeft geschreven, in de kandidaatstellingscommissie of in de campagne-

commissie. 

 

Belangrijke onderwerpen. 

 
De decentralisatie van AWBZ taken naar de WMO, de Participatiewet en de Jeugdzorg heb-

ben veel aandacht gevraagd en zullen dat ook in de komende jaren doen. Vanzelfsprekend 

want het zijn belangrijke wijzigingen waarmee een grote verantwoordelijkheid bij het ge-

meentebestuur komt te liggen. Onze insteek hierbij was en blijft een sociaal rechtvaardig  

beleid met aandacht voor het individu, zodat iedereen mee kan blijven doen. 

 

De Liemerse samenwerking heeft ook dit jaar veel stof tot discussie opgeleverd. Uit onder-

zoek bleek dat de gemeente Duiven een dusdanig andere koers wenst te varen dat wij ons 

genoodzaakt hebben gevoeld een amendement in te dienen voor een derde samenwer-

kingsvorm; onderzoek naar het samengaan van de gemeenten Rijnwaarden, Westervoort en 

Zevenaar. Hiervoor is geen meerderheid gevonden. 

 

De sociale werkvoorziening “Presikhaaf Bedrijven” blijft een hoofdpijndossier waar veel geld 

in omgaat. De zorg voor een kwetsbare groep burgers is noodzaak maar of dat in deze vorm 

moet plaatsvinden is onderwerp van onderzoek en veel gesprekken geweest. 

De gemeenschappelijke regeling wil het bedrijfsrisico niet meer dragen. Er wordt gedacht 

aan een splitsing tussen detachering en beschut werk. Het blijkt heel moeilijk, zo niet financi-

eel gezien onmogelijk, een betaalbaar en stabiel toekomstscenario te schetsen waar alle 

deelnemende gemeenten zich in kunnen vinden. 
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Begin 2013 kregen we veel klachten binnen m.b.t. de verlaagde frequentie van het busver-

voer. Het gevolg was overvolle bussen en bussen die bijna achter elkaar aanreden.  

De fractie heeft daarop alle klachten geïnventariseerd die via een oproep op onze website 

waren verzameld en aangeboden aan wethouder Wobma. Daarnaast heeft een fractiedele-

gatie een gesprek gehad met de portefeuillehouder verkeer en vervoer van de Stadsregio, 

Dhr. Kees Luesink. Beloofd is een goede monitoring en zonodig aanpassing van de dienst-

regeling.  

Wij hebben in het verleden immers al gewaarschuwd dat de komst van het station geen in-

vloed mocht hebben op de kwaliteit van het busvervoer. 

 

Een belangrijk wapenfeit is de (aangepaste) motie t.b.v. de besteding van geld voor mensen 

in armoede, met dank aan Groen Links. Het is ons uiteindelijk gelukt het in 2013 extra ont-

vangen geld voor dit doel in te zetten voor extra armoedebeleid in 2014 en niet, zoals het 

college voorstelde, ter dekking van eerder gemaakte kosten. De behandeling in de raadsver-

gadering van december leverde zoveel commotie op dat er een vernietigend opiniestuk ver-

scheen in de Gelderlander van 21 december. Hierin steekt journalist René Boekhorst zijn 

mening over de reactie van, vooral het CDA en hun herhaalt geroepen voornemen om per-

soonlijk geld aan de Herberg te doneren, niet onder stoelen of banken. (zie bijlage) 

 

 

Contact met de kiezer. 
 Er is een bijeenkomst van de wijkraad Mosterdhof, Struikendoorn, de Weem bezocht. 

 Met de Voortgroep is een wandeling gemaakt langs “verboden paden”. 

 Onze fractievoorzitter heeft meegelopen met de jongerenwerker van Creon. 

 De opening van het nieuwe onderkomen van de Scouting is bijgewoond. 

 Ons initiatief “De aanschuiftafel” is gevolgd en bezocht. 

 Onze presentatie op de braderie was dit jaar een mooi moment. De gewijzigde plaats 

van Dorpsplein naar Dorpsstraat bleek een goede zet. De uit te delen rozen en ijsjes 

waren een groot succes en bleken een goede manier om met mensen in gesprek te 

komen. 

 Op 21 september is een deel van de fractie in de Arnhemse wijk Het Broek helpen 

canvassen bij onze collega’s uit Arnhem. Op hun beurt kwamen zij ons helpen bij  

onze canvasactie op 16 november in de wijk Hoogeind, in aanwezigheid van Hans 

Spekman en John Kerstens. 
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Overige werkzaamheden waren o.a. 

 
 Ingesproken bij de provincie m.b.t. de bult van Putman. 

 Workshop Social Media bijgewoond. 

 Deelgenomen aan bezichtiging bouw Hamerstaete. 

 Aanwezig geweest bij start bouw boerderij De Schans. 

 Yvonne de Jager is voorzitter van de werkgeverscommissie en in die hoedanigheid 

heeft zij het jaarlijkse functioneringsgesprek met de griffier gevoerd. 

 Veel bijeenkomsten m.b.t. voorbereiding van de decentralisatie opgaven bezocht. 

 Het actueel houden van onze website en de facebookpagina. 

 

 

Samenstelling fractie. 
 

Yvonne de Jager  Fractievoorzitter / Raadslid 

Alphons Boschman  Raadslid 

Rinus van Schie  Raadslid 

Francis Miggelbrink  Raadslid 

Ineke Tegelaar  Raadslid 

Harm Lippinkhof  Fractie-assistent 

Roy Hoveijn   Fractie-assistent 

Patricia van Bladel  Fractie-assistent 

 

Gerard Wiegers, Linda Huizinga, Gerrit Gudden en Piet van Egmond (deels) namen ook ge-

regeld deel aan het fractieberaad. 

 
Wijzigingen. 

In het najaar hebben, door persoonlijke omstandigheden, een aantal wijzigingen in de bezet-

ting van de fractie plaatsgevonden. 

Helaas hebben wij op 2 december afscheid moeten nemen van Alphons Boschman als 

raadslid. Zijn functie is opgevolgd door Roy Hoveijn die op diezelfde datum als raadslid is ge-

installeerd. 

Gerard Wieggers is als fractie-assistent de opvolger van Harm Lippinkhof, die fractievolger 

blijft maar geen officiële functie meer ambieert. Tenslotte is Gerrit Gudden benoemd tot frac-

tie-assistent en daarmee de opvolger van Roy Hoveijn in zijn vorige functie. 

 

De cijfers. 
 

 De fractie heeft minstens 20 keer vergaderd. 

 Er zijn 8 keer commissievergaderingen R+V en BSF geweest. 

 Er hebben 11 raadsvergaderingen plaatsgevonden.  

 Daarnaast zijn uiteraard leeswijzeravonden en thema avonden over o.a. integriteit, 

huisvestigingsplan scholen, toekomst Stadsregio en regionale sociale visie bijge-

woond. 
 

PvB 01-01-2014
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